



Race Entry Form 2024 / Nennung Rennsaison 2024

I hereby confirm my binding participation in the following ticked off race events

Hiermit bestätige ich verbindlich die Teilnahme für die nachfolgend angekreuzten Veranstaltungen

I hereby register for the FFR / FOR* Series for the year 2024. The entry fee is € 650.
 Ich schreibe mich in der FFR / FOR* Rennserie ein für das Jahr 2024. Die Einschreibgebühr beträgt: € 650.

I book single races
 Ich buche Einzelrennen

Date	Venue	Please tick	Registered Driver	Please tick	Guest Driver	Box ** Yes/No
5-7 April	Hockenheimring - City of Stuttgart Trophy		€ 650		€ 800	
11-12 May	Zandvoort Historic Trophy		€ 650		€ 800	
Date TBC	Nürburgring*		€ 650		€ 800	
13-15 Sept	Assen – Classic GP*		€ 650		€ 800	
4-6 October	Spa-Francorchamps – SUPERSPA*		€ 650		€ 850	

* Together with the HRA

** No rights can be derived from the reservation of a pit box as availability cannot be guaranteed / Aus der Reservierung eines Boxenplatzes können keine Rechte abgeleitet werden.

Will be transfered to / Wird auf nachfolgendes Konto überwiesen
Ibes Trading & Management, BNP Paribas Fortis, IBAN: BE10 0016 3099 7204, BIC: GEBABEBB

Driver Details / Angaben zur Person

Name/Name Vorname/First name

Street/Straße Town/Stadt

Country/Land Nationality/Nationalität

Verband/Association Phone/Telefon

Licence No./Lizenz-Nr.* eMail

* Attach a copy

Contact in case of emergency / Kontakt bei Notfällen

Family Name/Nachname First Name/ Vorname

Telephone/Telefon eMail

Vehicle Details / Angaben zum Fahrzeug

Make of Car/Hersteller	<input type="text"/>	Model/Type	<input type="text"/>
Year/Baujahr	<input type="text"/>	Displacement/ Hubraum	<input type="text"/>
Category / Kategorie	FF 1600 / FF 2000 / FF Zetec / Formula Opel *		
Start Number / Startnummer	<input type="text"/>		
Transponder Number / Transpondernummer	<input type="text"/>		
Chassis number / Wagenpassnummer	<input type="text"/>		

I confirm that the details I have given in all sections of this race entry form are correct and I hereby accept and agree to be bound by the current Sporting and Technical Regulations of the Formula Opel / Formula Ford*.

Hiermit erkläre ich der/die Unterzeichnende, dass ich die Bedingungen (Rahmen Ausschreibung) zur Teilnahme an der Formel Opel / Formel Ford* gelesen und anerkannt habe und diesen zustimme. Ich bestätige ebenfalls die Richtigkeit der o.g. Angaben.

Date, Place / Datum, Ort

Signature / Unterschrift

Important notice:

Unless agreed otherwise, payment of the entry fee must be received in the listed bank account at the latest 2 weeks before the event or the entry will be cancelled. The entry can be cancelled at the latest 2 weeks before the event. Without a timely cancellation, the entry fee remains payable even if a participant does not take part. For late payments or cash payments at the track a surcharge of € 25 will be added.

Wichtiger Hinweis:

Vorbehaltlich einer abweichenden Abmachung muss die Zahlung der Teilnahmegebühr spätestens 2 Wochen vor der Veranstaltung auf dem angegebenen Bankkonto eingegangen sein, ansonsten wird die Teilnahme storniert. Die Nennung kann bis spätestens 2 Wochen vor der Veranstaltung storniert werden. Ohne rechtzeitige Stornierung bleibt die Teilnahmegebühr fällig, auch wenn Sie nicht teilnehmen. Für nicht fristgerechte Zahlungen oder Barzahlungen an der Rennstrecke wird ein Aufschlag von 25 € erhoben.